
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 
Utvalg: Formannskapet - Ørland kommune 
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus 
Dato: 21.11.2019 
Tid: 09:00 – 13:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører OK-H 
Finn Olav Odde Varaordfører OK-SP 
Therese Eidsaune Medlem OK-H 
Marit Sletten Medlem OK-H 
Trond Magnus Brekstad Medlem OK-FRP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Morten Ring MEDL OK-AP 
Roy Hoøen MEDL OK-SP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Gunnhild Tettli Knut Morten Ring OK-AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Arnfinn Brasø Rådmann 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Jon Foss Kommunalsjef 
Odd Erik Røstad Kommunalsjef 
Marit K. Ervik Kommunalsjef 

 
 

Merknader: 
Innkalling godkjent.  
Saksliste godkjent med følgende merknad: Sakene som skulle ettersendes, sak 19/70 og 
19/71 til formannskapet før dagens møte er ikke klare og trekkes fra sakslista. Sakene 
utsettes til neste møte i formannskapet. 

 
 

Marit Sletten innvilget permisjon mellom kl. 09.35 – 10.00. 
 
Trond Magnus Brekstad innvilget permisjon fra kl. 12.00. 
 

  



 
Saksnr Innhold Lukket 

19/70 Saldering av driftsbudsjettet 2019 – saken 
ETTERSENDES 

 

19/71 Saldering av investeringsbudsjettet 2019 – saken 
ETTERSENDES 

 

 
 
Orienteringer 
 

 Orientering om bruk av rus blant ungdommer i Ørland og Bjugn v/Sigrun Klausen 
o Orientering om arbeidet med rus-problematikken 
o Kompetanseinnhenting 
o Samarbeidet med helseetater og politiet 
o Møte med elevene på Fosen Videregående skole - gjennomført 
o Åpent møte med foreldre/foresatt og andre – gjennomført 
o Endringer i rus-miljøet – behov for å jobbe på andre måter 
o Ruskontrakt for ungdom 15 – 18 år 
o Forebyggende og videre arbeid ifm ungdom og rusproblematikken 
o Holdningsskapende rusfrie miljø 

 
 Orientering v/kommunalsjef Thomas Engen 

o Forvaltning av verneverdige bygg i rød støysone 
 Saker behandles etter plan og bygningsloven og kommuneplan 
 Forvaltningens plikt til å imøtekomme og behandle søknader 
 Tillatelser jfr endringer/riving bygg 
 Hovedregel regionalt verneverdige bygg 
 Hovedregel lokalt verneverdige bygg 
 Dispensasjonssøknader skal behandles i Planutvalget 
 Status over antall søknader ifm endring/riving verneverdige bygg i rød 

støysone 
 Flytting kontra rivning av verneverdige bygg 
 Kulturminnefaglig vurdering 

 
Formannskapet ber administrasjonen utarbeide mulighetsstudie for en mulig 
samlet flytting og plassering av lokale/regionale verneverdige bygg, der ulike 
alternative områder skissers med fordeler og ulemper, med kulturminnefaglig 
vurdering og kostnadsmessige konsekvenser. Koordineringsutvalget for støysoner 
drøftet saken i sitt siste møte og utvalgets innspill tas med i den videre 
behandling av saken. 
 

o Gang og sykkelvei Hoffsmyran 
 Dispensasjonssøknad kreves 
 Administrasjonen informerer Nordlund ifm videre behandling og 

nødvendig saksprosess 
 

 Orientering v/kommunalsjef Jon Foss 
o Henvendelse fra Ørland Turnforening om betaling for kommunens bruk av 

foreningens utstyr i Basishallen 
 Krav fra Ørland Turnforening ved kommunens bruk av turnforeningens 

utstyret på kr 200 pr time 



 Ny avtale utarbeides der punkt om gratis bruk av foreningens utstyr 
for kommunens enheter tas inn 

 Når det gjelder slitasje på utstyr kommunen har kjøpt inn kreves det 
ikke betaling 

 Når det gjelder slitasje på utstyr som eies av Ørland Turnforening skal 
det dekkes jfr. en fordelingsnøkkel 
 

Formannskapet ber administrasjonen utarbeide utkast til revidert avtale som 
legges fram for formannskapet i neste møte. 
 
Varaordfører Finn Olav Odde ber om at Ørland Turnforeningen inviteres inn 
til neste møte i formannskapet, når utkast til revidert avtale legges frem. 

 
 Orientering v/eiendomsansvarlig Tore Sem 

o Eiendommen 68/42 på Brekstad– referert fra forrige møte i formannskapet 
 «Eiendommen som er på 4,9 daa og beliggende i Brekstad sentrum 

kommer for salg. Formannskapet ber om at administrasjonen til neste 
møte i formannskapet presenterer et notat om kommunens evt kjøp og 
bruk av eiendommen»  

 Notat utarbeidet og formidlet 
 Møte med eierne gjennomført 
 Eventuell bruk og utnyttelse av eiendommen 

 
Formannskapet ber administrasjonen fremme saken til politisk behandling i 
neste møte i formannskapet.  

 
o Status byggeklare tomter i kommunen 

 Stor pågang henvendelser, kjøp og salg av tomter 
 Status ledige tomter  
 Behov småhus og leiligheter kontra eneboliger 
 Eventuell utbygging Kleivan og andre områder 

 
Formannskapet ber administrasjon se på mulighetene for nye sentrumsnære 
tomteområder og fortetning i Ørland. Forslag legges fram i neste møte i 
formannskapet. 

 
o Plassering av statuen Fru Inger 

 Avtale/kontrakt om plassering er klar og signeres 
 Plasseres ytterst på Hovdetåa 
 Ansvarsfordeling mellom kommunen, områdeeier og kunsteier 
 Kontrakt/avtale med kunsteier skal utarbeides 
 Klausulering eiendommen 

 
 Orientering v/næringssjef Arne Martin Solli 

o Status Meieritomta 
 Oppdatering fra siste orientering 
 Befaring og møte med potensiell interessent 
 NTNU studenter mulig masteroppgave 

 
Formannskapet ber arbeidsgruppa se på mulighetsrommet rundt seksjonering 
av Meieritomta.  

 
 Orientering ved ordfører/rådmann 



o Forslag til plassering av statuen "Gutter hopper bukk" 
 Nedsatte kunstutvalg har utarbeidet rapport med innstilling til 

plassering 
 Eier av statuen slutter seg til kunstutvalgets innstilling 
 Kunstutvalget har kommet fram til at statuen hører til i område «Veven» 

- nærmere bestemt foreslås det at statuen plasseres ved trerekka/stien 
som går over til gryta 
 

Formannskapet legger til grunn det kunstutvalget har kommet fram til og 
behandler saken i neste møte i formannskapet. 

 
o Nytt anslag ferjeavløsningsmidler for Garten – Storfosna 

 Brev fra KMD vedrørende saken 
 Formaliteter og realiteter i forhold til videre behandling av saken 
 Kapitalkostnader 
 Samhandling mellom Ørland kommune og fylket ifm vedtak i saken 
 
Formannskapet ber administrasjonen fremme saken til politisk behandling i 
kommunestyret gamle Ørland. 

 
o Søknad om bevilgning til restaurering/tilbakeføring av utvendige fasader 

hovedbygningen på Uthaugsgården 
 Søknad om støtte til restaurering og tilbakeføring fasader med en 

kostnad på 300 000 pr året i fem år 
 

Formannskapet ber om at saken bør legges fram for formannskapet i nye 
Ørland kommune i møte 26.11.19 og behandles i samsvar med budsjett 
2020 for nye Ørland. 

 
o Metro-bygget 

 SAVA inn i Metro-bygget? 
 Eierskap Metro-bygget – hvem er med videre 

 
Saken settes på sakskartet med skisserte mulige løsninger og avklaringer ift 
eierskap til neste møte i formannskapet. 
Formannskapet signaliserer at kommunens andel i Metro-bygget tilgjengelig 
gjøres for andre investorer jfr de økonomiske utfordringer nye Ørland 
kommune har. 
 

 Ørland Lufthavn 
o Støtte og tilskudd lufthavna 
o Gjennomført møte med Trøndelagsbenken 
o Ordfører følger opp saken politisk 

 
 
Eventuelt 

 Eventuell videreføring av Koordineringsutvalget for støysonene 
o Fremmes forslag om at koordineringsutvalget for støysonene opprettholdes i 

nye Ørland kommune for perioden 2019 - 2023 
o Rådmannen arbeider videre med saken vedrørende eiendommer i støysonen 

og erstatningsplikt 
 Spørsmål om kommunalt bidrag til bevilgning av midler ifm 

advokatkostnader for berørte i støysonen 



 Eventuell søknad om skjønnsmidler 
o Henvendelse vedrørende berørte parter som ønsker å beholde huset sitt i 

støysonen fram til 2023 
 Kommunen vært i dialog med forsvarsbygg om saken 
 Saken drøftes og avklares med Landbrukskontoret 
 Eventuell dispensasjonssøknad må behandles i Planutvalget 

 
 
 


